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P R O T O K Ó Ł  Nr  5/2007 

 

Posiedzenia Komisji O światy, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porz ądku Publicznego 

 
 
odbytego w dniu  20  sierpnia  2007 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 
1. JOLANTA  KOSTKA     - nieobecna 
    

Zastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca PrzewodniczącegoZastępca Przewodniczącego    

    

2.  JACEK  HADRY Ś       - ……………………… 
 
Członkowie: 

 
3. HENRYK  DUDKA    - ............................. ... 

 
4. LESZEK  KONARZEWSKI   - ........................ ........ 

 
5. HENRYK TOMASZEWSKI   - ………………………  
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Porządek   posiedzenia  Komisji Oświaty...  Nr 5/07 z dnia  20 sierpnia  
2007  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                           

24 sierpnia  2007. 
3. Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2007/2008. 
4. Opieka zdrowotna na terenie Gminy. 
5. Omówienie projektu wieloletniego planu inwestycyjnego. 
6. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jacek Hadry ś                         
– Zastępca Przewodnicz ącej Komisji, przywitał przybyłych                 
i stwierdził prawomocno ść obrad , o świadczaj ąc , iŜ zgodnie                 
z list ą obecno ści w posiedzeniu uczestniczy  4 spo śród                      
5 osobowego składu Komisji, co stano wi kworum                             
do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 
Radni nieobecni: Jolanta Kostka. 
 
List ę obecno ści stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 

Zastępca Przewodnicz ącej Komisji Jacek Hadry ś przedstawił 
porz ądek obrad i poddał pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła  w/w 
porz ądek obrad. 

 
 
 
Ad. 1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 
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 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 
Protokół Nr 3/2007 z dnia 24 maja 2007 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  przyj ęła Protokół 
Nr 3/2007 bez uwag.  

 
 

Protokół Nr 4/2007 z dnia 13 czerwca 2007 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła Protokół 
Nr 4/2007 bez uwag.  
 
 
 

Ad.2. Komisja zaopiniowała nast ępuj ące  proj. uchwał pod 
obrady Rady: 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał. 
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- projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki Nr 103             
w obr ębie geodezyjnym D ębina w gminie Ustka. 

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

  
 

- projekt uchwały w  sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    
dla cz ęści obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym 
Przewłoka w gminie Ustka. 

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało  -  4 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały  zmieniaj ący Uchwał ę Nr I/6/2002 Rady Gminy 
Ustka z dnia 27 lutego 2002 roku w sprawie przyst ąpienia               
do zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego cz ęści wsi Przewłoka w gminie Ustka. 

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało  -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gmin ę Ustka 
Powiatowi Słupskiemu pomocy w przebudowie drogi pow iatowej 
Nr 1103G Lędowo – Modła. 

 
  

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania p omocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zam ieszkałych  
na terenie Gminy Ustka. 
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W/w projekt uchwały omówiła Pani Lidia orłowska – Getler Sekretarz 
Gminy. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało  -  4 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych 
na pomoc zdrowotn ą  dla nauczycieli szkół prowadzonych przez 
Gminę Ustka oraz przyj ęcia regulaminu gospodarowania tymi 
środkami. 
 
 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Lidia orłowska – Getler Sekretarz 
Gminy. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka          
na 2007 rok.  
 
 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
poinformowała , iŜ po przedłoŜeniu radnym projektu uchwały Zarządzeniem 
Pani Wójt zostało dokonane zwiększenie budŜetu  o kwotę 2.694 zł – dotacja 
na dofinansowanie wypłat dla przedsiębiorców kształcących uczniów.               
Po dokonanych zmianach dochody wynoszą 29.627.756 zł.,  a wydatki 
29.932.008 zł.  
 

 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało  -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz  Gminy Ustka 
- omówiła niŜej wymienione projekty uchwał. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie   okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Publiczny m 
Gimnazjum w Obje ździe, 

 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało  -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Charnowie, 
  
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w G ąbinie.  
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Obje ździe. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Wytownie. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole 
Podstawowej w Zaleskich.  

 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych Zespole Obs ługi 
Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół w Ustce.  

 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic w mie jscowo ści 
Rowy. 
 
 
Jacek Hadryś Zastępca Przewodniczącej Komisji  
- mało czytelny jest załącznik do niniejszej uchwały. 

 
Radny Andrzej Zawada 
- jest prośba, by na przyszłość załączniki wysyłane z materiałami do radnych 
były bardziej czytelne. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy                             
w miejscowo ści Lędowo. 

 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  

 
 

- projekt uchwały w sprawie  powołania Komisji Statutowej              
do opracowania statutów sołectw i Statutu Gminy Ust ka. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt  Gminy Ustka 
- omówiła w/w projekt uchwały. 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- do składu Komisji proponuję radnego Leszka Konarzewskiego. 
 
Radny Leszek Konarzewski wyraził zgodę na pracę w komisji Statutowej. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały.  
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- projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej k woty 
poŜyczek udzielanych przez Wójta Gminy Ustka w roku 
bud Ŝetowym 2007 dla Wspólnot Mieszkaniowych                            
na termomodernizacj ę budynków, 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- omówiła w/w projekt uchwały. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- jeŜeli doszłoby do sfinalizowania prawnego sprawy i akceptacji Rady 
Gminy , to naleŜałoby tę informację przekazać sołtysom celem rozwieszenia 
na tablicach ogłoszeń w poszczególnych sołectwach. JeŜeli chodzi o obawy, 
to naleŜałoby zakładać, Ŝe w roku następnym  powstałoby więcej wspólnot 
mieszkaniowych. Wpłynęłoby wówczas np. 15 wniosków, a tylko 10 moŜna 
by było zrealizować. Będą wówczas róŜnego rodzaju pretensje . 
JeŜeli wspólnota moŜe ubiegać się o kredyt z Banku z mniejszym 
oprocentowaniem , to dla mnie jest to dziwne , Ŝe wspólnota nie chce z tego 
skorzystać, a chce  ponieść większe nakłady. 
 
 
Jacek Hadryś - Zastępca Przewodniczącej Komisji  
- uwaŜam, Ŝe jest to dobra forma pomocy mieszkańcom mniej zamoŜnym. 
Zawiązanie wspólnot przyczyni się do poprawy estetyki domostw .   
 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- Gmina nie powinna zajmować się takimi sprawami. Od udzielania 
poŜyczek jest Bank. 
 
 
Radny Henryk Dudka 
- proponuję niniejszy projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Rady przełoŜyć 
na termin  późniejszy tj. na miesiąc październik lub listopad. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie stanowisko              
o treści : 
 
� Komisja wnioskuje o przełoŜenie projektu uchwały wraz                          
ze stanowiskiem Rady Gminy na miesiąc październik lub listopad .  
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Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ na Sesję moŜe być przedłoŜony projekt uchwały                  
w sprawie wyraŜenia przez Radę zgody na wycinkę zabytkowego drzewa             
w miejscowości Duninowo. Projekt uchwały uzaleŜniony jest od oceny 
specjalistów i dlatego nie mógł być wcześniej przedłoŜony radnym                
na Komisje. 
 
 
Komisja przyj ęła powy Ŝsze do wiadomo ści. 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie zasad budow y sieci 
kanalizacyjnych i wodoci ągowych przez inwestorów innych              
niŜ Gmina Ustka i nieodpłatne przekazanie  ich  na wła sność 
Gminy Ustka. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- szczegółowo omówiła przedmiotowy temat. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko: 
 
Głosowało  -  4 
 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w stanowisko.  
 
 
 

Ad. 3.  Informacja o stanie przygotowa ń szkół do rozpocz ęcia 
roku szkolnego 2007/2008. 

 
 
 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy Ustka 
 - przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy 

Ustka do rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 zgodnie z zał. Nr 1                    
do niniejszego protokołu. 

 
 
 Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę. 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- zasygnalizowała  problem oświaty w zakresie funkcjonowania szkół 
gminnych i dopłat do dzieci z terenu gminy uczęszczających  do szkół 
miejskich w Ustce.  
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści powy Ŝsze.  
 

 
 
Ad. 4. Opieka zdrowotna na terenie Gminy. 
 
 
 Anna Sobczuk - Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
 - przedstawiła informację na temat opieki zdrowotnej na terenie gminy Ustka 

zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

Komisja przyj ęła do wiadomo ści w/w informacj ę. 
 
 
 
Ad. 5. Omówienie projektu wieloletniego planu inwestycyjne go. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- przedstawiła projekt wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2007 – 
2013 . Zwróciła uwagę, iŜ plan ten oparty jest o nasze środki budŜetowe.            
Po zliczeniu inwestycji koszt realizacji zadań w 2008 r. wyniósłby              
ok. 15 mln zł. Do tej pory na inwestycje z budŜetu gminy były wydawane 
kwoty ca 5 – 6 mln zł. Tak duŜa kwota jest niemoŜliwa do zrealizowania.             
Zajdzie konieczność dokonania cięć i przeniesienia realizacji na lata 
następne. Zakładam, Ŝe dla kaŜdej miejscowości moŜe być realizowane tylko 
jedno duŜe zadanie inwestycyjne. JeŜeli będzie realizowana kanalizacja               
to nie będzie modernizowane boisko. NaleŜy zdać sobie sprawę, Ŝe niektóre 
miejscowości wymagają większych nakładów. Priorytetowymi 
miejscowościami zawsze będą : Rowy, Poddąbie, Dębina, Zimowisko , 
Grabno itd. Nie chcę mówić, Ŝe takie miejscowości jak Starkowo                      
czy MoŜdŜanowo mają mniejsze potrzeby. Potrzeby te są lecz nie jesteśmy  
w stanie   ich zrealizować. Musimy dokonać wyborów. JeŜeli uda nam               
się pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych to będzie większa 
realizacja inwestycji. Nie jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich potrzeb 
na terenie gminy w ciągu jednego roku. 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Henryk Tomaszewski. 
 
 
Radny Leszek Konarzewski 
- proponuję ująć w wieloletnim planie inwestycyjnym następujące zadania: 
1. Oświetlenie  w Zaleskich, 
2. Modernizacja boiska sportowego w Zaleskich. 
 
 
Jacek Hadryś Zastępca Przewodniczącej Komisji  
- wprowadzić zadanie  - oświetlenie ul. Nadmorska. 
 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji poddał pod głosowanie następujące 
stanowisko: 
 
> przyj ąć obecny wieloletni plan inwestycyjny z mo Ŝliwo ścią 
wprowadzenia zada ń, które nie zostały uj ęte. 
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Głosowało  -  3 
 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie zaj ęła stanowisko 
jak wy Ŝej.                
 

 
Ad. 6.  Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski.  

 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomo ści tre ść następuj ących pism: 
 
 
1. Skarga Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego za pośrednictwem Rady Gminy  na Uchwałę Rady 
Gminy Ustka Nr XXXVIII/384/2006 z dnia  29 września 2006  w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                
dla części terenów połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, 
Pęplino  w Gminie Ustka. 

 
2. Kancelaria Radcy Prawnego /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  reprezentowana              
w imieniu skarŜących  wniosła skargę do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego  za pośrednictwem Rady Gminy  na Uchwałę Rady 
Gminy Ustka   Nr XXXVIII/384/2006 z dnia  29 września 2006  w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części terenów połoŜonych                   w okolicy 
miejscowości Duninowo, Pęplino  w Gminie Ustka. 

 
3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  przekazuje odpis 

Postanowienia wraz z uzasadnieniem o odrzuceniu skargi /* wyłączenie jawności 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  
na Uchwałę Rady Gminy Ustka Nr XXXVIII/385/2006 z dnia                        
29 września 2006 w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego . 
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4. Pismo dotyczące zaproszenia na Ogólnopolską Pielgrzymkę 
Samorządowców , która odbędzie się dnia 26 sierpnia 2007 roku                
w Święto Matki BoŜej Częstochowskiej na Jasnej Górze. 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Zastępca Przewodniczącej Komisji                             
o godz. 1350  zamknął obrady Komisji . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała                              Zastępca Przewodniczącej Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                   JACEK  HADY Ś 
 
 
 


